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රත්නපුර ප්රාදේශිය සභාදේ  2022.01.19 වන දින  මහා සභා රැසවීම් වාර්තාව 
 

රත්නපුර ප්රාදේශිය සභාදේ  මහා  සභා රැසවීම 2022.01.19 වන දින දෙ.ව.10.00 ට ගරු සභාෙතිතුමාදේ 
ප්රධානත්වදයන් රත්නපුර ප්රාදේශීය සභාදේ සභා රැසවීම් ශාලාදේදී ෙැවැත්ිණි. 

 

සහභාගී න ාවූ ගරු මන්ත්රීතුමන්ත්රලා/ තුමියන්ත්රලා   

 

සහභාගී වූ නිලධාරීන්ත්ර :- 

01.දේ.අජිත් දයානන්ද මහතා         - දේකම්    

   

02.ජී.එච්.අයි.ඩී.ආරියමිත්ර මහත්මිය                                                        -  සංවර්ධන නිලධාර 

අනු 

අංකය 
 ම ත තුර 

01. ඩබ්ලිව්.ඩී.සුදත් දිසා ායක මහතා ගරු සභාපති 
02. ජී.ජී.ජා ක පුෂ්ප කුමාර මහතා ගරු උප සභාපති 
03. ටී.නේමතිලක මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
04. එන්ත්ර.විජය ශ්රී ශාන්ත්රත මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
05. ජී.එච්.රංජිත් ධර්මකීර්ති මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
06. අයි.වී.අඛිල නරෝෂන්ත්ර ලක්මාල් මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

07. නක්.රණවක කළුආරච්ි මහතා   ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
08. ඊ.නක්.ජී.ප්රියන්ත්රත නපනර්රා මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

09. බී.ප්රියන්ත්රත මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

10 ඒ.එම්.සමන්ත්ර පාිත විනේරත්  මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
11. එම්.ඒ.ඩික්සන්ත්ර ජයතිලක මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

12. නක්.නිනරෝෂන්ත්ර ලක්මාල් මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
13. ආර්.බී. ාලක සුදත් ශ්රී නහ්මපාල මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
14. ඒ.එම්.නිලන්ත්රති මහත්මිය ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
15. නක්.ඒ.ජයරත්  මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

16. පී.වී.ඉන්ත්රදික ලක්ෂ්මන්ත්ර විතාරම මහතා  ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
17. ජී.වී.අනූෂ විරාේ මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
18. එල්.එම්.තමරා සුභාෂිණී මහත්මිය ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
19. නක්.වී.කමනි නස් ාධීර මහත්මිය ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
20. නගෝපාල් තම්ිරාජා මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

21. බී.ඒ.ලිත් මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
22. පී.නරාහාන්ත්ර ශ්රියන්ත්රත කුමාර මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
23. මංජුල ශ්රීලාල් බී ගමනේ මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
24. ඕ.නක්.සුගත් ජයවික්රම මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
25. ඒ.නදාන්ත්ර.නිශාන්ත්ර දමිත්අල්ගම මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
26. රාමසාමි නමෝහ  සුන්ත්රදරම් මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
27. ජී.ජී.ිලානි චන්ත්රරතිලක මහත්මිය ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
28. යූ.නක්. න්ත්රදාවතී මහත්මිය ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
29. ආර්.ඒ.පත්මා  න්ත්රදනී මහත්මිය ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 
30. එම්.වජිරා  න්ත්රදනී මහත්මිය ගරු ප්රා/ස/මන්ත්රී 

01. පී.වී.ඉසුරු ජයලත් විතාරණ මහතා   ගරු ප්රා/ස/මන්ී 
02. නක්.ජී. නිහාල් අමරසංහ මහතා  ගරු ප්රා/ස/මන්ී 
03. පී.උදය කුමාර් මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ී 

04. ඩී.නිලන්ත්රති දීපිකා යසරත්  මහත්මිය ගරු ප්රා/ස/මන්ී 

05. ජී.අනුර ප්රභාත් අමරවංශ මහතා ගරු ප්රා/ස/මන්ී 

06. ටී.ජී.ඉන්ත්රරාණි මැණිනක් මහත්මිය ගරු ප්රා/ස/මන්ී 



2 
 

01.පසුගිය රැස්වීනම් වාර්තාව සම්මත කිරීම. 

2021.12.10 වන දින මහා සභා වාර්තාව , 2021.12.30  ිදශවෂ  සභා වාර්තාව, 2022.01.10 වන දින 
ිදශවෂ සභා වාර්තාව  සභා සම්මත කිරීම සුදුසු බව ගරු සභාෙතිතුමා ිසින් දයෝජනා කරන ලදුව, එම 
දයෝජනාව ගරු මන්ී නාලක සුදත් ශ්රී මහතාදේ සවිරත්වදයන් ඒකමතිකව සභා සම්මත කරන ලදී.  
 
02.සභාපතිවරයා විසන්ත්ර කරනු ලබ  විනශ්ෂ නිනව්ද  

 ැත 

03.ප්රානේශිය සභාව අමතා එව  ලද සංනේශ,නපත්සම්, පැමිණිි හා සංනිනව්ද  සභාව  
 ඉදිරිනේ තැබීම. 

i. රත් පුර ප්රානේශිය සභානව් ගරු උප සභාපති ජී.ජී.ජා ක පුෂ්පකුමාර මහතා විසන්ත්ර 2022.01.19 

දි  ඉදිරි පත් කර  ලද "විසල් ජල නයෝජ ා ක්රමය සඳහා පළුදු කර  ලද මාර්ග පිළිසකර 
කිරීම."  ැමැති ිපිය. 

04.යථා පරිදි කල්දී ඇති ප්රශ්  

නැත 

05.යථා පරිදි කල් දී ඇති නයෝජ ා 

i. 2022 වර්ෂය සඳහා මුදේ හා ප්රතිෙත්ති සැකසීදම් කාරක සභාව  ,කාර්මික දසවවා කාරක සභාව,ෙරිසරය 

හා ෙහසුකම් කාරක සභාව සඳහා  කමිටු සාමාජිකයින් ෙත් කර ගැනීම සඳහා සාමාජිකයින් ෙත්කර ගැනීම 
කළ යුතු බවට ගරු සභාෙතිතුමා ිසින් දයෝජනා කරන ලදුව, ෙහත ෙරිදි කමිටු සාමාජිකයින් ෙත්කරන 
ලදී.  

➢ මුදල් හා ප්රතිපත්ති සැකසීනම් කාරක සභාව 
 
ගරු මන්ි ිජය ශ්රී ශාන්ත මහතා  
ගරු මන්ී රංජිත් ධර්මකීර්ති මහතා 
ගරු මන්ී දගෝොේ තම්ිරාජා මහතා  
ගරු මන්ී කමනි දසවනාධිර මහත්මිය 
ගරු මන්ී ඊ.දේ.ජී.ප්රියන්ත දෙදර්රා මහතා 
 සුදුසු බව ගරු මන්ත්රී නක්.ඒ ජයරත්  මහතා විසන්ත්ර නයෝජ ා  කර  ලදුව එම නයෝජ ාව ගරු මන්ත්රී 

සමන්ත්ර පාිත මහතානේ ස්ිරත්වනයන්ත්ර ඒකමතිකව සභා සම්මත කර  ලදී.  
 

➢ නිවාස හා ප්රජා සංවර්ධ  කාරක සභාව 
ගරු උෙ සභාෙති ජී.ජී.ජානක පුෂවෙකුමාර මහතා 
ගරු මන්ී දේ.ඒ.ජයරත්න මහතා  
ගරු මන්ී ඩිේසන් ජයතිලක මහතා  
ගරු මන්ී තමරා සුභාෂිණී කරුණාරත්න මහත්මිය 
ගරු මන්ී වජිරා නන්දනී මහත්මිය 

ගරු මන්ී සුගත් ජයික්රම මහතා  සුදුසු බව ගරු මන්ත්රි විජය ශ්රී ශාන්ත්රත මහතා විසන්ත්ර නයෝජ ා කර  

ලදුව, එම නයෝජ ාව ගරු මන්ත්රී ලිත් නබෝතුංග ආරච්ි මහතානේ ස්ිරත්වනයන්ත්ර ඒකමතිකව සභා 

සම්මත කර  ලදී.  
 

➢ කාර්මික නස්වා කාරක සභාව 
ගර මන්ී අඛිල දරෝෂන් ලේමාේ මහතා  
ගරු මන්ී නාලක සුදත් ශ්රී දහවමොල මහතා  
ගරු මන්ී දමෝහන සුන්දරම් මහතා 
ගරු මන්ී දරාහාන් ශ්රියන්ත කුමාර් මහතා  

ගරු මන්ී සමන් ොලිත ිදේරත්න මහතා  සුදුසු බව ගරු මන්ත්රී රණවක කළු ආරච්ි මහතා විසන්ත්ර 
නයෝජනි කර  ලදුව, එම නයෝජ ාව ගරු මන්ත්රී ඉන්ත්රදික ලක්ෂ්මන්ත්ර විතාරම මහතානේ ස්ිරත්වනයන්ත්ර 

ඒකමතිකව සභා සම්මත කර  ලදී.  

 

➢  පරිසරය හා පහසුකම් කාරක සභාව 
ගරු මන්ී රණවක කළුආරච්ි මහතා  
ගරු මන්ී බී.ප්රියන්ත මහතා  
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ගරු මන්ී ලිලානි චන්රතිලක මහතා  
ගරු මන්ී දමිත් අේගම මහතා  

ගරු මන්ී නිදරෝෂන් ලේමාේ මහතා සුදුසු බව ගරු මන්ත්රී රංජිත් ධර්මකීර්ති මහතා විසන්ත්ර නයෝජ ා 

කර  ලදුව, ගරු මන්ත්රී  ාලක සුදත් ශ්රී නහ්මපාල මහතානේ ස්ිරත්වනයන්ත්ර ඒකමතිකව සභා සම්මත 

කර  ලදී.  

 
ii. 2022 වර්ෂයට ගේලෑේල, ගිලීමදේ පුසවතකාල සඳහා උෙදේශන කමිටු ෙත්කර ගැනීම.( ගරු 
මන්ීතුමන්ලා, ප්රදේශදේ ප්රභුන්, ආගමික නායකයින් ඇතුලත් වන ෙරිදි)  සිදුකළ යුතු බව ගරු 
සභාෙතිතුමා ිසින් දයෝජනා කරන ලදී . ඒ අනුව ෙහත ෙරිදි කමිටු සාමාජිකයින් ෙත්කරන ලදී. 

➢ ගිලීමනල් පුස්තකාල උපනේශ  කමිටුව  

ගරු මන්ී සමන් ොලිත මහතා 
ගරු මන්ී ලලිත් දබෝතුංග ආරච්ි මහතා  
ගරු මන්ී දේ.ඒ.ජයරත්න මහතා 
ගිලී මදේ රජමහා ිහාරාධිෙතින් වහන්දසව 
ගිලීමදේ සමනල ිදයාලදේ නිදයෝජය ිදුහේෙතිතුමා 
ිශ්රාමලත් ආයුර්දේද වවදය දසනායක මැණිදේ මහත්මිය 
 
➢ ගල්ලෑල්ල පුස්තකාල උපනේශ  කමිටුව  

 
ගරු මන්ත්රී රංජිත් ධර්මකීර්ති මහතා  
ගරු මන්ත්රී සුගත් ජයවික්රම මහතා  
ගරු මන්ත්රී නරාහාන්ත්ර ශ්රීයන්ත්රත කුමාර් මහතා  
ගල්ලෑල්ල විහාරාධිපති ස්වාමීන්ත්ර වහන්ත්රනස්  
සුදුසු බව ගරු මන්ත්රී විජය ශ්රී ශාන්ත්රත මහතා විසන්ත්ර නයෝජ ා කර  ලදුව, එම නයෝජ ාව ගරු මන්ත්රී 

 ාලක සුදත් ශ්රී නහ්මපාල මහතානේ ස්ිරත්වනයන්ත්ර ඒකමතිකව සභා සම්මත කර  ලදී.  
  
iii.රත්නපුර ප්රාදේශීය සභාව ිසින් සකසව කරන ලද 2022  වර්ෂය සදහා වූ  ක්රියාකාරී සැළැසවම අනුමත 
කිරීම සුදුසු බව ගරු සභාෙතිතුමා ිසින් දයෝජනා කරන ලදුව, එම දයෝජනාව ගරු මන්ී ිජය ශ්රී ශාන්ත 
මහතාදේ සවිරත්වදයන් ඒකමතිකව සභා සම්මත කරන ලදී.  

 
 

iv.රත්නපුර ප්රාදේශිය සභාදේ 2021.12.31න් අවසන් වූ  මුදේ වර්ෂය සඳහා භාණ්ඩ සමීේෂණය සිදුකිරීම 

සඳහා  නිර්දේශිත කමිටුවට  ෙහත ෙරිදි නිර්දේශ කර ඇති අතර, එය අනුමත කිරීම සුදුසු බව ගරු 

සභාෙතිතුමා ිසින් දයෝජනා කරන ලදුව, එම දයෝජනාව ගරු මන්ී දගෝොේ තම්ිරාජා මහතාදේ 

සවිරත්වදයන් ඒකමතිකව සභා සම්මත කරන ලදී.  

➢ සුදර්ඛා දමයන්ති මහත්මිය          - සංවර්ධන නිලධාරී - කමිටු සභාෙති 

➢ ගරු මන්ි ිජය ශ්රී ශාන්ත මහතා - කමිටු සාමාජික  

➢ ගරු මන්ී ටී.දේමතිලක මහතා    - කමිටු සාමාජික 

➢ ඒ.නිම්මි සමුේධිකා මිය                - සංවර්ධන නිලධාරී - කමිටු සාමාජික 

➢ එම්.ඉන්රශාන්ත මහතා                - කාර්මික නිලධාරී   - කමිටු සාමාජික 

➢ අමානි සුගතදාස මහත්මිය            - කළමනාකරණ දසවවා නිලධාරී - කමිටු සාමාජික 

➢ තිළිණි ප්රියංගිකා මහත්මිය            - ආදායම් ෙරීේෂක  - කමිටු සාමාජික 

➢ නිදරෝෂා සමරතුංග මහත්මිය        - පුසවතකාල සහයක - කමිටු සාමාජික 

➢ ප්රජා සංවර්ධන නිලධාරී                - ෙළාත් ොලන දකාමසාරිසව කාර්යාලය 

06.කාරක සභාවල වාර්තා 

2021.12.30  දිනැති මුදේ කාරක සභා වාර්තාව අනුමත කිරීම සුදුසු බව ගරු සභාෙතිතුමා ිසින් දයෝජනා 
කරන ලදුව, එම දයෝජනාව ගරු මන්ි අඛිල දරෝෂන් ලේමාේ මහතාදේ සවිරත්වදයන් ඒකමතිකව 
සභා සම්මත කරන ලදී.  
 
07.ලැබීම් හා වියදම් පිළිබඳ මාසක ප්රකාශ 

    මාසික ආදායම් හා ියදම් සාරාංශ වාර්තාව මහා සභාවට ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 
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08.ගරු මන්ත්රීතුමන්ත්රලානේ හා ගරු මන්ත්රීතුමියන්ත්රලානේ කතා 

i. ගරු මන්ත්රී අඛිල නරෝෂන්ත්ර ලක්මාල් මහතා  

බදේදවල දකාේඨාශදේ දහේිකන්ද ග්රාම නිලධාරී වසදම් දෙරොසේ දදකේ තිබු බවද, ඒවා දැනට 
වැසී දගාසව ඇති බවත්, අලුතින් දෙර ොසැළේ අරම්භ කිරීම සඳහා ඩිේදලෝමාධාරී ගුරුවරියක 
ඉදිරිෙත්ී ලියාෙදිංි කර ගැනීම සඳහා කටයුතු කිරීදම්දී අලුතින් දෙරොසැේ ලියාෙදිංි දනාකරන 
දලසට මධයම රජදයන්  නිකුත් කර ඇති චදක්රේඛනයේ අනුව දන්වා ඇත. ඒ අනුව දකාේඨාශය 
සඳහා අතයවශයව ඇති දෙරෙැසදේ අවශයතාවය ඉටුකරගතදනාහැකි තත්වයට ෙත්ව ඇති බවත්, 
දමම වසදර් ළමුන් 25 දදදනකු ෙමණ දෙර ොසැේ වයදසව ගදම් සිින බවත්, ඔවුන් දබාදහෝ දුරේ 
දගවා දවනත් දෙර ොසැේ සඳහා දයාමු කළයුතු තත්වයේ ඇති ී ඇති අතර, දම් දහවතුදවන් 
දදමාපියන්ද අසීරු තත්වයට ෙත්ව ඇති බව එතුමා දෙන්වා දුන්දන්ය. දම් පිළිබඳව ගරු 
ආණ්ුකාරතුමා සමඟ සාකච්ඡා කර ිසඳුමේ ලබාදීමට අවශය පියවර ගන්නා දලස ගරු 
සභාෙතිතුමාදගන් ඉේලීමේ කරන  ලදී. 

ii. ගරු මන්ත්රී ඩික්සන්ත්ර ජයතිලක මහතා  

කහංගම දකාේඨාශයට අයත් කඳනදවල ක්රීඩා පිිය දම් දිනවල සුේද කිරීදම් කටයුතු සිදුකරදගන 
යනව,නමුත් ඊට ිදරෝධය ොමින් පිරිසේ දම් වන ිට ඉදිරිෙත් ී ඇති බවත්, රත්නපුර ප්රාදේශීය සභාවට 
අයත් ිශාලතම ක්රීඩාපිිය දමය බවත්, එය ආරේෂා කර ගතයුතු බවත්, එතුමා දෙන්වා දුන්දන්ය. දමම 
භූමිදේ ෙදිංි ී සිි අයට වන්දියේ දගීමට නුවකින් තීරණය කර ඇති බැින් , එදසව දගීමට ඇති 
මුදේ ිශාල මුදලේ දනාවන බවත්, එම මුදේ ගදම් තරුණ පිරිස ිසින් එකතු කර දීමට ෙවා 
කැමැත්දතන් සිින බැින් දමම ක්රිඩා පිිය ආරේෂා කර ගැනීම සඳහා අවශය කටයුතු සිදුකරන දලස 
ගරු සභාෙතිතුමාදගන්ඉේලීමේ කදළවය.  

iii.ගරු මන්ත්රී නරෝහාන්ත්ර ශ්රියන්ත්රත මහතා  

තම දකාේඨාශදේ ගේකඳුර දකාටදසව පිහිටා ඇති දකෝිදේ පූජක තුමා දේ නිවසට අවහිරතාවයේ 
දේවන දකාසව ගසේ ඉවත් කර ගැනීම සම්බන්ධදයන් කීෙ අවසවථාවක සභාදේදී කතා කළ බවත්, එදහත් 
දම් වන ිටත්, එම ගැටළුවට ිසඳුමේ ලැබී දනාමැති බවත්, ගරු මන්ීවරයා ප්රකාශ කදළවය. දම් 
පිළිබඳව අවධානය දයාමුකර ගැටළුවට ිසඳුමේ ලබා දීමට කටයුතු කරන දලස ගරු සභාෙතිතුමාදගන් 
ඉේලීමේ කරන ලදී.  

2022 ක්රියාකාරී සැළැසවම තුළ ප්රදේශදේ ජනතාවදේ සනීොරේෂක කටයුතු හා ජල වයාෙෘති සම්බන්ධව 
කටයුතු කරන බව සඳහන් දවනවා. දමම කටයුතු ෙසුගිය වසර හතර තුළ සිදුී ඇත්ද යන්න ෙසු ිෙරම් 
කිරීම කළයුතු බවත්, දමම සභාව තුළින් ප්රදේශදේ ජනතාවට දම් වසර හතර ඇතුළත සිදුි ඇති දසවවය 
පිළිබඳව සෑහීමකට ෙත්ිය දනාහැකි බව එතුමා ෙැවසුදේය. තම දකාේඨාශදේ ජනතාවට සාධාරණයේ 
සිදුකිරීමට තමන් රත්නපුර ප්රාදේශිය සභා මන්ීවරදයකු දලස ෙත්ී ෙැමිණීම තුළින් සිදු දනාවුනු බව 
ෙැවසූ ගරු මන්ීවරයා වැඩි දුරටත් කියා සිිදේ දමම ප්රාදේශිය සභාවට ෙත්ී ඇති සියළුම මන්ිවරුන්ට 
එකදසව කටයුතු කිරීදම් හැකියාව ඇති බවත්,  සියළුම දදනා ෙැමිණ ඇත්දත් ජනතා දසවවය උදදසා 
ෙමණේ බවත්ය, එදහත් දමම සභාව තුළ ිෙේෂදේ මන්ිවරුන්දේ අදහසව හා දයෝජනා පිළිබඳව කිසිදු 
තැකීමේ දනාකරන බව එතුමා ෙැවසුදේය. තමන් සභාදේදී කතා කරනු ලබන්දන් ජනතාවදේ අවශයතා 
මිස තමන්ට පුේගලිකව අවශය දේ දනාවන බවද ෙැවසු ගරු මන්ීවරයා කියා සිිදේ ජනතාව තම 
දසවවය දවනුදවන් අසංතෘේතව ඇත්නම් එය තමන්ට බලෙෑමේ ඇති කරන බවත්, ෙේෂදේ 
නායකයාටවත්, දිසවිේ නායකයාටවත් එය බලෙෑමේ ඇති දනාකරනු ලබන බවත්ය. එබැින් සභාව 
මගින් සිදුවන සෑම ක්රියාවේ පිළිබඳව අවධානය දයාමු කළයුතු බවත්,එහිදී සිදුවනු ක්රියාවන් සම්බන්ධව 
තමන්දේ මතයට අනුව  ප්රගතිය ිංදුව බව එතුමා ෙැවසුදේය.  

අපි පුේගල මතවාද පිළිබඳව දනාදවයි අදහසව ඉදිරිෙත් කරන්දන් ප්රතිෙත්තිමය මතවාද දවනුදවනුයි අපි 
ගැටීම් ඇති කර ගන්දන් 2022 වසදර් අයවැය ිශවදේෂණාත්මකව කරුණු ඉදිරිෙත් කිරීම සඳහා 
අවසවථාවේ දනාවුණු බව ෙැවසූ ගරු මන්ිවරයා කියා සිිදේ සභා බල ප්රදේශදේ යම්කිසි සංවර්ධනයේ 
සිදුවන්දන්නම් එය ආදායම් උත්ොදන මාර්ගයන් තුළින් උෙයන ආදයදමන් දහෝ මහජනතාව දගවන බදු 
මුදලින්   ක්රියාත්මක ිය යුතු බවයි. එදසව දනාමැතිව දවනත් රටකින් හිඟා කා ගත් ආධාර මුදලේ වැය 
කිරීම තුළින් සංවර්ධනයේ සිදු දනාවන බව එතුමා ෙැවසුදේය. ප්රදේශදේ යම්කිසි පුේගලදයකු ආදායම් 
බදු දගීම සඳහා දෙළඹීමේ දනාමැත්දත් ඇයිද යන්න දසාය බැලිය යුතු බවත්, ඒ සඳහා දෙළඹිමේ 
ඇතිවන ආකාරයට කටයුතු කිරීමට ෙළාත් ොලන ආයතනය තුළින් ගත් ක්රියාමාර්ග දමානවාද යන්න 
පිළිබඳව අවධානය දයාමු කලයුතු බවද එතුමා ෙැවසුදේය.  

තමන් ෙත්කළ ජනතාව දවනුදවන් සාධාරණයේ ඉටුකිරීම සඳහා ඉදිරි කාලය තුළදීවත් ගරු සභාෙතිතුමා 
ිසින් ලබා ගන්නා ප්රතිෙත්තිමය තීරණ වලට තමන්දේ සහය ලබාදීමට කටයුතු කරන බව එතුමා සඳහන් 
කදළවය.     
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iv.ගරු මන්ත්රී නගෝපාල් තම්ිරාජා මහතා  

හපුගසුතැන්න වතුයාදේ LOC සමාගම යටතට ගත් ෙසු කම්කරුවන්ට අසාධාරණයේ සිදුී ඇති බවත්, 
දම් අයුරින් කම්කරුවන් දවත සිදුවන අසාධාරණකම්දවනුදවන් ොරට බැසීමට ජනතාව ෙත්කරන ලද 
මන්ීවරදයකු දලස තමන්ට සිදුවන බවත්, දමම සමාගම තුළීන් සිදුවන අසාධාරණකම් පිළිබඳව 
දසායබලා ිසදුමේ ලබාදදන දලස එතුමා ඉේලා සිිදේය. 

දේවැේවත්ත දොලීසිදේ නවතා තිබු 1990 ඇම්ියුලන්සව රථය දම් වන ිට රත්ගඟ ෙන්සදේ නතර කර 
තිදබනවා එය වතු ජනතාවට හදිසි අවසවථාවකදි ලබා ගැනීම සඳහා දරෝහලට ආසන්න ප්රදේශයක 
සවථාගත කරන්දන්නම් සුදුසු බව එතුමා ෙැවසුදේය. 

හපුගසවතැන්න දරෝහල සඳහා වත්දතන් අේකර දදකක ෙමණ දකාටස අනුමත් ී තිදබනවා දම් 
අවසවථාදේදී වතු සමංගම්වල බලධාරීන්ද කැමැත්ත ප්රකාශ කර ඇති අවසවථාදේදී මැණුම් කටයුතු කඩිනම් 
කර ගැනීම සුදුසු බව එතුමා සඳහන් කළ අතර, දරෝහදේ වැසිකිළිය අබලන් ී ඇති නිසා එය ද පිළිසකර 
කර දීමට කටයුතු කළයුතු බව එතුමා සඳහන් කදළවය.  

v.ගරු මන්ත්රී කමනි නස් ාධීර මහත්මිය 

ෙළාත් ොලන අමාතයංශය මගින් දැනුම් දීමේ කර තිබුණා ළමා හා කාන්තා ආරේෂිත කමිටු ග්රාමීය 
වශදයන් පිහිටුවන දලසට එම කමිටු පිහිටුවා දම් වන ිට රැසවීම් වාර දදකේ ෙමණ ෙවත්වා තිදබනවා. 
දමම කමිටුවල ඉලේකගතවූ වුදේ අසාධාරණයට ලේව ඇති කාන්තාවන් හා ළමුන් සිින නිවාස බවත්, 
එතුමිය ෙැහිදිලි කළ අතර, දමම කමිටු ිධිමත්ව ඉදිරියට දම් වසර තුළ ක්රියාත්මක කරදගනයාමට අවශය 
සහදයෝගය ලබාදදන දලස ගරු  සභාෙතිතුමාදගන් ඉේලා සිිදේය. 

vi.ගරු මන්ත්රී ඉන්ත්රදික ලක්ෂ්මන්ත්ර මහතා 

1990 ගිලන් රථ දසවවය දේවැේවත්ත ප්රදේශදේ සවථානගත කළයුතු බව එතුමා සඳහන් කදළවය. 
තම්ිරාජා මන්ීතුමා කතා කළා වදේ වතුකරදේ  ඇති ී තිදබන ගැටළුවට ිසඳුමේ ලබාදීම සඳහා 
අවශය කටයුතු කරන දලසද ගරු මන්ීවරයා ගරු සභාෙතිතුමාදගන් ඉේලීමේ කදළවය.  

දේවැේවත්තමාර්ගදේ ධාවනය වන  පුේගලික හා ලංගම බසවරථ දසවවාව සම්බන්ධව මීට දෙරත් කතා 
කළ බවත්, දමම බසව රථ ෙැය භාගයකටත් වඩා ප්රමාද වන වන බවත්, ඒ තුළින් මගී ජනතාවදේ කාලය 
නිකරුදන් නාසවතිීදමන් ඉන්ධන ික අෙදත් යනවා වැනි  ගැටළුකාරී තත්වයන්ට මුහුණෙෑමට සිදුව 
ඇති බවත් ඒ සඳහා ිසඳුමේ ලබා ගැනීමට අවශය කටයුතු කරදදන දලස ගරු සභාෙතිතුමාදගන් 
ඉේලීමේ කරන ලදී.  

එගසවලෑන්් වත්දත් වැසිකිළි සියේලම පිරී තිදබනවා දමය ගලි බවුසරයේ අධාරදයන් බැහැරකර දී එම 
ජනතාවට ජිවත්ීමට සුදුසු ෙරිසරයේ සකසවකර දදන දලසත්, ගරු සභාෙතිතුමාදගන් ඉේලීමේ කදළවය.  

vii. ගරු මන්ත්රී අනූෂ විරාේ මහතා 

දහේිකන්ද  ගදම් දෙරොසැළ සම්බන්ධව අඛිල මන්ි තුමා සඳන් කළා වදේ එම දෙරොසැළ ආරම්භ 
කිරීම සඳහා අවශය සහදයෝගය ලබා දීමට කටයුතු කරන දලස ගරු සභාෙතිතුමාදගන් ඉේලීමේ කදළවය.  

2022 අයවැයට ඡන්දය ලබාදීම සම්බන්ධව ිිධ මතවාද ඉදිරිෙත් කරනවා ඇතැමුන් නමුත් දකාන්ද 
දකළින් තියාදගන කටයුතු කළ බවත්,තම ෙේෂදේ ඉහළ නායකත්වයන් එදරහි වූත් ඒ අවසවථාදේදී 
තමන් ිසින් ලබාගත් තීරණය කිසිම අයුරකින් දවනසව දනාකළ බවත්, තම කණ්ඩායමත් හසුරුවාදගන 
ඊට අවශය සහය ඵල කළ බව එතුමා සඳහන් කදළවය.  

ෙළාත් ොලන ආයතනයන්හි වසරකින් කාලය දීර්ඝ කරමින් තම මන්ීධුර තවත් වසරේ ක්රියාත්මක 
කිරීමට ඉඩ සළසා දුන් ගරු ජනාධිෙතිතුමා දවත තම සවූතීය ඵල කදළවය.                            

viii.ගරු මන්ත්රී විජය ශ්රී ශාන්ත්රත මහතා 

සියළුම දදනාට කිරිදයන් ෙැණිදයන් බත බුලතින් සපිරුණු සුභ නව වසරේදේවායි ගරු මන්ිවරයා 

ෙැවසුදේය. 2022 අයවැය පිළිබඳව නැවත කතා කළයුතු දනාමැති බවත්, එය සම්මත ී අවසන් බවත් 
එතුමා ෙැවසුදේය. ධනාත්මක ින්තනය පිළිබඳව දේශන ෙවත්වමින් දම් රටට ෙමණේ දනාව ිදේශීය 
රටවල ෙවා කීර්තිමත් දේශකයකු වන චන්දන ගුණවර්ධන මහතා අෙ ප්රදේශදේ දදදහන කන්ද 
ප්රදේශදේ උෙත ලද දකදනකු දලස අෙට මහත් දගෞරවයේ වන බවත් එතුමාදේ අභාවය පිළිබඳව දම් 
අවසවථාදේදී දශෝකය ප්රකාශ කර සිින බවත්, එතුමා ෙැවසුදේය.  

නාලන්ද එේලාවල මැතිතුමා අභාවප්රාේත දවලා අවුරුදු ිසි ෙහේ ෙමණ වන බවත්, ඔහු ොර්ලිදම්න්තු 
මන්ීවරදයේ දලස රත්නපුර පිළිබඳව ඔහු උනන්දු වූ ආකාරය පිළිබඳව සිහිෙත් කරදුන් මන්ීවරයා 
කියා සිිදේ ඔහු අද වන ිට සිියානම් රත්නපුර ප්රදේශය සංවර්ධනය වන ආකාරය පිළිබඳව 
දැකගන්නට තිබු බවයි. දරාහාන් මන්ීතුමා සඳහන් කරන ලද සංවර්ධන කටයුතු සිදුකර ගැනීම සඳහා 
දමවර දගෝඨාභය රාජෙේෂ ජනාධිෙතිතුමා ිසින් දකාේඨාශයට මුදේ දවන්කර දී තිදබනවා ඒ තුළින් 
තම දකාේඨාශදේ සංවර්ධන කටයුතු සිදුකර ගැනීදම් හැකියාවේ ඇති බව එතුමා දෙන්වා දුන්දන්ය. 
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තම ආණ්ුදවන් සිදුකරන සංවර්ධන ක්රියාදාමයන් සිදුකරන්දන් ෙේෂ ොට දේදයකින් දතාරව බවත්, 
දම්  රට තුල ජීවත්වන සියළුම ජනතාවට එකදසව සංවර්ධනදේ ප්රිඵල දබදී යා යුතු බව එතුමා දෙන්වා 
දුන්දන්ය.  

සභා රැසවීමට ෙැමිදණන අවසවථාදේදී නියමිත ඇඳුමේ ඇඳදගන ෙැමිණිම කළ යුතු බවත්, සභාදේ 
ගරුත්වය ආරේෂා වන ෙරිදි සියළුම මන්ීවරු කටයුතු කළයුතු බව එතුමා සඳහන් කදළවය. 
මන්ීවරදයකු පිට පිට අවසවථා තුනකදී මහා සභාවට දනාෙැමිණිදේනම් ඔහුදේ මන්ීධුරය අදහෝසි වන 
බවත්, නමුත් ෙළාත් ොලන අමාතයවරයාට හැකියාව තිබුනා නැවත ඔහු එම ධුරදේ පිහිටුීමට නමුත් දම් 
මැතකදී එම සහනයද අදහෝසි වුනා  ඒ අයුරින් ගත් ක්රියාමාර්ගයද යහෙත් බව එතුමා ෙැවසුදේය.  

ජනතා ිමුේති දෙරමුදණ් මන්ී අනුර ප්රභාත් මහතාදේ පියාදේ අභාවයට තමන්ට සහභාලී ීමට 
දනාහැකි වු බවත් දම්අවසවථාදේදී ඒ දවනුදවන් සියළුම මන්ීවරුන් දවනුදවන් දශෝකය ප්රකාශ කිරීම 
සඳහා අවසවථාවේ කරලන්නා බව ෙැවසු ගරු මන්ීවරයා සියළුම දදනාට සුභ අනාගතයේ ප්රාර්ථනා 
කරමින් තම අදහසව ප්රකාශ කිරීම අවසන් කරන ලදී.  

ix. ගරු මන්ත්රී  ාලක සුදත් ශ්රී නහ්මපාල මහතා 

එේසත් ජාතික ෙේෂය අද ිශාල කනගාටුවකට ෙත්ව ඇති බවත්, ඒ පිළිබඳ සිදුකළ කතාවලින් ෙැහැදිළි 
වූ බව මන්ිවරයා ෙැවසුදේය. අදහසව ප්රකාශ කර ිදේචනයන් කර  ඒවාට පිළිතුරු ලබාදිමට ප්රථම 
සභාදවන් ඉවත් ී යන බව ෙැවසූ ගරු මන්ීවරයා ෙවසා සිිදේ දීමනාව ගැනීම පිළිබඳව ලැේජා වන 
බව ෙවසන ඔවුන්ම සභාදවන් දේලාසන පිට ී යාම පිළිබඳව ලැේජා ිය යුතු බවයි. සභා වාර්තාවට 
දලාකු කතන්දර ිකේ කියලා එය එළියට දගාසව ජනතාවට දෙන්ීම දනාදවයි කළ යුත්දත් දීර්ඝ කරන 
ලද ඉදිරි වසදර්දී දහෝ එේව කටයුතු කරමුයැයි ගරු මන්ීවරයා ෙැවසුදේය. එදසවම අනුර මන්ීතුමාදේ 
පියාණන්දේ අභාවය පිළිබඳව තම දශෝකය ඵල කර සිින බවත් එතුමා ෙැවසුදේය.  

x.ගරු මන්ත්රී පත්මා  න්ත්රදනී මහත්මිය. 

දදොර්ශවයකට දවලා කෑදකෝ ගැසීම තමන් අනුමත දනාකරන බවත්, දේශොලන කුහකත්වයකින් කතා 
දනාකල ජනතාවදේ ගැටළු හා ඒවාට ිසඳුම් ලබාදීම  පිළිබඳව කථා කළ යුතු බව ගරු මන්ීතුමිය 
ෙැවසුවාය. නවක මන්ීවරුන් දලස ප්රාදේශීය සභාදේ කටයුතු පිළිබඳව අනෙනත් පිළිබඳව  
අවදබෝධයේ දනාතිබූ බවත්, නමුත් දම් වන ිට ප්රාදේශිය සභාදවන් ඉටුිය යුතු දේ පිළිබඳව 
අවදබෝධයේ ඇති බැින් දමවර අයවැය සඳහා තම ිදරෝධය ප්රකාශ කර සිි බවත් එතුමිය ෙැවසුවාය.  

සභා වාර කිහිෙයකදිම බල දප්රේශයට අයත් සුසාන භුමි පිළිබදවත්, ක්රීඩා පිි පිළිබඳවත්  ඒව මැණුම් කර 
ිධිමත් දලස ෙවරා ගැනීමට අවශය කටයුතු සිදුකරදදන දලස ඉේලා සිි නමුත් , අද වන දතේ ඒවා 
ක්රියාත්මක දනාවු බව එතුමිය සඳහන් කළාය. 

දේවැේකැිය වතුදරෝහල සුදු අධිරාජය කාලදේ සිට අවුරුදු එකසිය ගානකට නෑකම් කියන අතර, 
ඇම්ියුලන්සව එකේ තිබූනා ,වාේටු තිබුණා මාතෘ නිවාස තිබුණා අද වන ිට නැත්තටම නැතිදවලා 
තිදබනවා සායන දදක තුනේ ෙමණේ තිදබන බවත් වතු දරෝහල දේරාදදන දලසට ගරු මන්ිතුමිය 
ඉේලීමේ කළාය. 

දදදහනකන්ද සිට නුදේදොල දේවා මාර්ගය අතිශයින්ම අබලන් තත්වයකට ෙත්ව ඇති බවත්, ිශාල 
වශදයන් දැව කො මාර්ගදේ දලාරිවලින් අඳිනවා. ඒ සඳහා ිදසඳුමේ ලබාදදන දලස එතුමිය ගරු 
සභාෙතිතුමාදගන් ඉේලීමේ කරන ලදී.  

මුේකුවත්ත ප්රදේශදේ වයාෙෘතියේ සිදුකරදගන යනවා එයින් ලබාලන්නා ජලය පිටෙළාත් වලට තමයි 
දගනියන්දන්, වයාෙෘතියේ සිදුකිරීදම්දී නියමයේ තිදබනවා එය පිහිි ප්රදේශයට යම්කිසි  ප්රතිලාභයේ 
හිමිිය යුතු බවට නමුත් ඒ කිසිවේ දනාමැතිවයි දමය සිදුකරන්දන් මා දන්නා තරමින් දම් පිළිබඳව 
දසායා බලා දතාරතුරේ ලබාදදන දලස එතුමිය ෙැවසුවාය. 

දම් වසදර්දී ඉදිරිෙත් කදළව හතරවැනි අයවැයයි අපිත් සමානුොතිකව ඡන්දදයන් ෙත්වුණු අය බව 
දැනදගන තමයි දමහි වාඩි ී සිින්දන් .ිෙේෂදේ මන්ීවරුන් දවනුදවන් කුමේද කදළව යන්න තම 
හෘර්ද සාේෂියට අනුව සිතාබලන දලස ගරු සභාෙතිතුමාට ෙැවසුවාය. තමන්ලා සභාවට දගාසව  ජනතාව 
දවනුදවන් කරන්දන් කුමේද යන්න ජනතාව ිමසා සිින බවත් එතුමිය ෙැවසුවාය.  ෙේෂ දහෝ ිෙේෂ 
මන්ීවරුන් සියළුම දදනා ෙැමිණ සිින්දන් එකම කාරණයේ උදදසා බවත්, 2022 වසදර් වත් යම්කිසි 
වයාෙෘතියේ දහෝ ලබාදදන දලසත්, ීි ලාම්පු කිහිෙයේ දහෝ ලබාදදන දලසත් එතුමිය ඉේලා සිියාය. 

දොදහාර දනාමැති ීම නිසා දත් වගාව සම්පුර්නදයන් ම ිනාශ ී හමාර බවත්, දේමදාස මහතාට දදාසව 
කිේවත් එතුමා ආරම්භ කළ ඇගලුම් කම්හේ දහවතුදවන් තමයි අද වන ිට ිදේශ ිනිමය යමතාේ දුරට 
දහෝ ලැදබනවා නම් ලැදබන්දන්. ිදේශ ිනිමය ලැදබන ප්රධාන මාර්ගයේ වන දත් වලාව මුලින්ම 
ිනාශ කරගත්තා. අනතුරුව සංචාරක වයාොරදයන් තමයි ිදේශ ිනිමය ලැදබන්දන් . අදවන ිට රට 
ිශාල ආරික අර්බුදයකට ෙත්ව ඇති බවත් ගරු මන්ී හර්ෂද සිේවා මහතා ආරම්භ කරන ලද ගිලන් රථ 
දසවවාවතුළින් අද වන ිට ිශාල දසවවාවේ සිදුී ඇතැයිද එතුමිය ෙැවසුවාය.  
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රජදේ දසවවකයින්දේ රුපියේ දදදළාසවදහසේ වැනි ප්රමාණයක වැටුේ වැඩි ීමේ සිදුකදළව ගරු රනිේ 
ික්රම සිංහ මැතිතුමා බවද එතුමිය සඳහන් කළාය. 

දදදහන කන්ද ොසැළ වැසීයෑදම් තර්ජනයට ලේව ඇති බවත්, දම් සඳහා දහවතු ී ඇත්දත් දබාදහෝ 
පිරිසේ ගම හැරදා යෑම බව එතුමිය ෙැවසුදේය. ගදම් සිින දුේෙත් පිරිසට ොසැළ අහිමි ීම සිදුවන බව 
ත් එතුමිය වැඩිදුරටත් සඳහන් කළාය.  

දදදහන කන්ද ිදයාලදයන් අධයාෙනය ලද දුෂවකර ගමනේ ගිය ධනාත්මක ින්තන උෙදේශක චන්දන 
ගුණවර්ධනයන්දේ  නිේමයාම පිළිබඳව ගදම් ජනතාව දවනුදවන් දශෝකය ප්රකාශ කර සිින බවද 
එතුමිය ෙැවසුවාය.  

 

Xi .ගරු උප සභාපතිතුමා  

රත්නපුර ප්රාදේශිය සභා බල සීමාවට අළුතින් දසෞඛය වවදය නිලධාරීවරදයේ ෙැමිණ ඇති බවත්, එතුමා 
මානුෂිය ගුණාංගයන්දගන් පිරුණු පුේගලදයේ බව ගරු උෙ සභාෙතිතුමා ෙැවසුදේය. දනාදරන කසළ 
ප්රශවණය ඉතාමත්ම උුදුවා ඇති ප්රශවනයේ නිසා දම් පිළිබඳව සවිර ිසඳුමේ ලබා දීමට අවශය කටයුතු 
කළයුතු  බව එතුමා ෙැවසුදේය. අෙ දප්රේශදේ කවුරුන් දහෝ දවසකට දකාදනකු කතා කරනවා ගලි 
බවුසරයක අවශයතාවයට ඒ නිසා රත්නපුර ප්රාදේශිය සභාදවන් දමම දසවවාව ලබා දීම සඳහා 
වැඩපිළිදවළේ සකසව කළයුතුයැයි ගරු සභාෙතිතුමා ෙැවසුදේය. 

ප්රිමිේසව යාර්් එක කසළ එකතු කිරීම සඳහා දයාදාදගන ඇති බවත්, ප්රිමිේසව අංගනය නැවතත් ආරම්භ 
කළදහාත් ප්රාදේශිය මාර්ග නඩත්තු කිරීමට අවශය ප්රිමිේසව දයාදාදගන කටයුතු කළ හැකි බව එතුමා 
ෙැවසුදේය. කඩිනමින් දමම ප්රිමිේසව අංගනය ආරම්භ කිරීමට ගරු සභාෙතිතුමාදේ අවධානය දයමුකරන 
දලස එතුමා ඉේලීමේ කදළවය. 

ිසේ ජල දයෝජනා ක්රමය නිසා මාර්ග කිහිෙයේ ිශාල වශදයන් කැඩීයාමට ලේ ඇති බවත්, ප්රාදේශිය 
සභාදේ කාර්මික නිලධාරීවරයා දහෝ දයාදවා ෙරීේෂා කර බලා එම මාර්ග පිළිසකර කර ගැනීමට අවශය 
කටයුතු  කළයුතු බව එතුමා ෙැවසුදේය. 

සියළුම දදනාදේම අවධානය දයාමු කළයුතු කාරණාවත් තමයි නීති ිදරෝධි මත්රවය , මත්කුු, මත්දෙති 
ිශාල වශදයන් ප්රදේශ ආක්රමණය කර ඇති බවත්, දමම වුවදුර ිනාශ දනාකළදහාත් මහත් වයසනයේ 
තරුණ ෙරපුරට සිදුවන බව එතුමා ෙැවසුදේය. දම් පිළිබඳව දොලීසිය හා සමඟ සාකච්ඡාවේ සිදුකර 
වැඩපිළිදවලේ සැකසිය යුතු බව එතුමා ෙැවසුදේය. 

ොසැළේ වහනවා යනු සිර දගයේ ඇදරනවා යන්න ගරු උෙ සභාෙතිතුමා ෙැවසු අතර, මලංකන්ද 
ිදයාලය වැසී යෑදම් තර්ජනයට ලේව ඇති අවසවථාදේදී තමන් මැදිහත් ී එය වැළැේ වූ බව එතුමා 
ෙැවසුදේය. ෙත්මා නන්දනි මන්ීතුමිය ෙැවසු ෙරිදි දදදහන කන්ද ිදයාලය වැසී යාමට ඉඩ දනාදී 
ආරේෂා කර ගතයුතු බවද එතුමා සඳහන් කදළවය.  

 

 

Xii.ගරු සභාපතිතුමා  

ගරු දරාහාන් මන්ීතුමා කියන දේ කුමේද යන්න දවනමම ෙැහැදිලි කරගත යුතු බව ගරු සභාෙතිතුමා 
ෙැවසුදේය.එතුමා කියන ෙරිදි 1948 සිට දම් දේවා සිදුකරන ක්රියාවන් තුළින් රදේ දියුණුවේ ඇති වූදේ 
නම් අදවන ිට ෙළාත් ොලන ආයතන, ෙළාත් සභා දනාදවයි ොර්ලිදම්න්තුවද අවශය දනාවන බව 
එතුමා ෙැවසුදේය. අුොු ෙමණේ කතා කරකර දනාසිට සභා බල ප්රදේශයට සිදුකළ යුතු කටයුතු 
සිදුකර ඇති බවත්, එය තමන්දේ හඳවතට අනුව සතුටට ෙත්ිය හැකි බවත්, ගරු සභාෙතිතුමා 
ෙැවසුදේය.  

කසළ අංගනයේ ඉදිකිරීම සඳහා ඉඩමේ ලබා ගැනීම සඳහා කටයුතු කරන බවත්, එය ෙහසු කාර්යයේ 
දනාවන බවත් එතුමා ෙැවසුදේය. සුසානභූමි , ක්රීඩා පිි සියේල ෙවරා ගැනීමට අවශය කටයුතු 90%ේ 
ෙමණ දම් වන ිට අවසන්ව ඇති බව ගරු සභාෙතිතුමා ෙැවසුදේය.  

සැළසුම් කරන ලද ප්රධාන කාරණා කිහිෙයේ දමම දකාදරෝනා ගැටළුව නිසා මඟහැරී ගිය බවත්, දම් 
වසදර්දි ඒවා ක්රියාත්මක කිරීමට කටයුතු කරන බවත්, එතුමා ෙැවසුදේය. 

දරාහාන් මන්ීතුමාටත්, දබෝතුංග මන්ීතුමාටත් මහා හිත් රීදීමේ ඇතිදවලා තිදබව බව දේනවා. 
දමවැනි අය සමඟ කණ්ඩායමිගතව සිින නවක මන්ීවරුන්ට කියා සිින්දන් ප්රදේශදමන් කටයතු 
කරන දලසත්, මදේ කණ්ඩායම ොලනය කරගනිමින් ඔවුන්දේ එකමුතුකම ආරේෂා කර ගනිමින් 
ඉදිරිදේදී ත් කටයුතු කරන බව එතුමා සඳහන් කදළවය.චන්දන ගුණවර්ධනයන්දේ හා ජනතා ිමුේති 
දෙරමුදණ් ගරු මන්ී අනුර ප්රභාත් මහත්දේ පියාණන්දේ අභාවය දවනුදවන්ද තම දශෝකය ප්රකාශ කර 
සිින බව ෙැවසුදේය. 
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අද දින මහා සභාවට ෙැමිණි සියළුම ගරු මන්ීතුමන්ලාටත් තුමියන්ලාටත්, දේකම් තුමා ඇතුළු කාර්යය 
මණ්ඩලදේ සියළුම දදනාටත් සවූතිවන්ත දවමින් සභාදේ කටයුතු ගරු සභාෙතිතුමා ිසින් අවසන් කරන 
ලදී.  
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